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SECRETAR GENERAL

PROCES - VERBAL
încheiat astăzi 30.01.2020

cu ocazia ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Pucioasa

Au participat următorii consilieri:
1. Arjan Laurenția
2. Brebene Marinela
3. Budoiu Ion
4. Dobrici Gheorghe
5. Grigoroiu Monica
6. Hantăr Ana Maria
7. Ianeț Constantin
8. Ivașcu Dragoș Ion
9. Mateoiu Roxana
10. Miu Vasile
11. Popa Constantin Tiberiu
12. Roșoiu Daniela Cerasela
13. Sprinceană Eugen Dănuț
14. Trifu Marius Robertino
15. Voicu Emilia Romelia

A fost absent: domnul consilier Trandafir Dorel Ioan.
Ședința a fost deschisă de doamna secretar general al orașului Pucioasa, doamna jr. Catană Elena

care spune că ședința ordinară de astăzi a fost convocată în baza Dispoziției Primarului nr.
114/23.01.2020 și că din consultarea condicii de prezență a constatat că sunt îndeplinite condițiile cerute
de lege pentru desfășurarea ședinței. Apoi, dă cuvântul domnului primar ing. Ana Constantin Emilian să
prezinte ordinea de zi.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi. Propune suplimentarea ordinii
de zi cu proiectul de hotărâre privind aprobarea propunerii schimbării destinației unor imobile construcții
și teren incluse în domeniul public al Unității Administrativ - Teritoriale Orașul Pucioasa conform anexei
nr. 4 la Hotărârea Guvernului nr. 1 350/2001, poz. nr. 304, precum și aprobarea propunerii privind
trcertea din domeniul public al Unității Administrativ - Teritoriale Orașul Pucioasa în domeniul public al
județului Dâmbovița a imobilelor construcții și teren în suprafață de 2 814 mp., situate în orașul Pucioasa,
str. Independenței, nr. 25, jud. Dâmbovița.

Ordinea de zi, împreună cu propunerea de suplimentare a ordinii de zi sunt supuse la vot și sunt
aprobate cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

În continuare, doamna secreatr general precizează că va supune la vot mai multe procese verbale
pe care domnii consilieri le-au avut pe tabletă. Precizează că, din cauza unor probleme personale, nu au
fost supuse la vot în ședința din luna decembrie

Supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței ordinare din 28.11.2019. Întreabă
dacă sunt observații asupra acestui proces verbal. Nu sunt. Procesul verbal al ședinței ordinare din
28.11.2019 este supus la vot și este aprobat cu unanimitatea consilierilor prezenți.

În continuare, supune la vot procesul verbal al ședinței extraordinare din 11.12.2019. Întreabă dacă
sunt observații asupra acestui proces verbal. Nu sunt. Procesul verbal al ședinței extraordinare din
11.12.2019 este supus la vot și este aprobat cu 13 voturi „ PENTRU ” și 2 „ ABȚINERI ” - doamna
consilier Arjan Laurenția și doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela, consilieri locali ce nu au fost
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prezenți la ședința extraordinară a Consiliului Local din 11.12.2019 și un absent - domnul consilier
Trandafir Dorel Ioan.

În continuare, supune atenției consilierilor locali procersul verbal al ședinței ordinare din
18.12.2019. Întreabă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal. Nu sunt. Procesul verbal al
ședinței ordinare din 18.12.2019 este supus la vot și este aprobat cu 15 voturi „ PENTRU ”, un consilier
absent - domnul consilier Trandafir Dorel Ioan, adică unanimitatea consilierilor locali prezenți.

Apoi supune la vot procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local din 24.12.2019.
Întreabă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal. Nu sunt. Procesul verbal al ședinței
extraordinare din 24.12.2019 este supus la vot și este aprobat cu 10 voturi „ PENTRU ” și 5 „
ABȚINERI ” - doamna consilier Arjan Laurenția, domnul consilier Ianeț Constantin, domnul consilier
Ivașcu Dragoș Ion, doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela și domnul consilier Trifu Marius
Robertino, consilieri locali ce nu au fost prezenți la ședința extraordinară a Consiliului Local din
24.12.2019 și un consilier absent - domnul consilier Trandafir Dorel Ioan.

În continuare, supune atenției consilierilor locali procersul verbal al ședinței de îndată
(extraordinare) din data de 20.01.2020. Întreabă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal. Nu sunt.
Procesul verbal al ședinței extraordinare din 20.01.2020 este supus la vot și este aprobat cu 10 voturi „
PENTRU ” și 5 „ ABȚINERI ” - doamna consilier Arjan Laurenția, doamna consilier Brebene Marinela,
domnul consilier Budoiu Ion, domnul consilier Miu Vasile și doamna consilier Roșoiu Daniela Cerasela,
consilieri locali ce nu au fost prezenți la ședința extraordinară a Consiliului Local din 20.01.2020 și un
consilier absent - domnul consilier Trandafir Dorel Ioan.

Se trece în continuare la procesul verbal al ședinței extraordinare din 22.01.2020. Doamna secretar
general jr. Catană Elena întreabă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal. Nu sunt. Procesul
verbal al ședinței extraordinare din 22.01.2020 este supus la vot și este aprobat cu 12 voturi „ PENTRU ”
și 3 „ ABȚINERI ” - doamna consilier Arjan Laurenția, domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion și doamna
consilier Roșoiu Daniela Cerasela, consilieri locali ce nu au fost prezenți la ședința extraordinară a
Consiliului Local din 22.01.2020 și un consilier local absent - domnul consilier Trandafir Dorel Ioan.

Pentru că domnul consilier Trandafir Dorel Ioan este absent, potrivit Regulamentului de
organizare și funcționare a Consiliului Local, președinte de ședință este domnul consilier Trifu Marius
Robertino

Se trece la punctul 1 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea cotizației
orașului Pucioasa la ASOCIAȚIA DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ „ MANAGEMENT
INTEGRAT AL DEȘEURILOR ÎN JUDEȚUL DÂMBOVIȚA ”, pe anul 2020.”

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian dă explicațiile necesare. Precizează că a rămas
aceeași cotizație 2 lei/gospodărie.

Domnul consilier Budoiu Ion spune că nu rezultă de nicăieri, din referatul compartimentului de
specialitate că se plătește 2 lei/gospodărie, ci doar suma pentru cotizația totală.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Trifu Marius Robertino - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea cotizației orașului Pucioasa la ASOCIAȚIA DE DEZVOLTARE
INTERCOMUNITARĂ „ MANAGEMENT INTEGRAT AL DEȘEURILOR ÎN JUDEȚUL
DÂMBOVIȚA ”, pe anul 2020 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului
taxei de habitat cu destinație specială de salubrizare pentru anul 2020. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Budoiu Ion spune că nu a regăsit în materialul de ședință metodologia de calcul
a taxei de habitat.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că această taxă este aprobată mai întâi de ADI
Salubrizare și apoi de U. A. T. - uri. În vară expiră contractul cu Supercomul și vor avea loc discuții,
negocieri inclusiv cu privire la modul de încasare a taxei de habitat, încasare ce ar trebui făcută de
aparatul ADI. În prezent tot ce nu încasează Electrica le trimit să le încasăm noi, mai sunt și cei care și-au
schimbat furnizorul de energie electrică pe care trebuie să-i încasăm tot noi

Alte discuții nu mai sunt.
Domnul consilier Trifu Marius Robertino - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea cuantumului taxei de habitat cu destinație specială de salubrizare pentru anul
2020 și este aprobat cu 14 voturi „ PENTRU ”, o „ ABȚINERE ” - domnul consilier Budoiu Ion și un
consilier absent - domnul consilier Trandafir Dorel Ioan.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de
acțiuni sau lucrări de interes local, întocmit conform art. 6, alin. (7) din Legea nr. 416/2001 privind
venitul minim garantat cu modificările și completările ulterioare. ”

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că atunci când a venit primar erau vreo 200 de
dosare în plată, acum mai sunt vreo 38 - 40, a scăzut foarte mult numărul beneficiarilor de ajutor social.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Trifu Marius Robertino - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea planului de acțiuni sau lucrări de interes local, întocmit conform art. 6, alin. (7)
din Legea nr. 416/2001 privind venitul minim garantat cu modificările și completările ulterioare și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind modificarea și
completarea H.C.L. nr. 169/16.10.2019 privind aprobarea cuantumului burselor școlare și a numărului
acestora ce se pot acorda elevilor din unitățile de învățământ preuniversitar de stat de pe raza U. A. T.
Orașul Pucioasa, pentru anul școlar 2019 - 2020. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că, potrivit adresei de la Colegiu, este vorba
de 4 elevi - ai colegiului, elevi în clasa a IX - a, care anul trecut au făcut parte din echipa Școlii
Gimnaziale Mihai Vitezul Pucioasa, echipă ce a câștigat locul I pe țară la Gimnaziada de baschet, iar
potrivit legii, acești copii au dreptul la bursă de performanță în anul școlșar următor. Ei nu au fost luați în
calcul de colegiu, pentru că nu s-a știut acest lucru, școala nr. 1 le-a eliberat adeverințe și a mers la
colegiu, iar colegiul a venit cu adresă la noi, deci se mărește numărul de burse de performanță cu 4 burse.
Una dintre ele este pentru elevul Catană George, motiv pentru care secretarul general jr. Catană Elena
precizează că nu va aviza de legalitate acestă hotărâre pentru că se consideră în conflict de interese, iar
domnul primar va desemna o altă persoană care să avizeze acestă hotărâre.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că este păcat să nu fie stimulați acești copii, o
parte din ei activează, acum, la CSS Târgoviște, s-au despărțit de Ovidiu Parnia.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că nu mai există un număr de jucători
suficient pentru Tonika Pucioasa, deoarece unul dintre copii a plecat la Dinamo - Davit Pătru, iar altul la
Laguna - Rareș Turbatu, iar cei care au rămas, pentru că erau în număr insuficient pentru echipă, au mers
la CSS Târgoviște, acesta fiind motivul pentru care s-au despărțit de Ovidiu Parnia.

Alte discuții nu mai sunt
Domnul consilier Trifu Marius Robertino - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind modificarea și completarea H.C.L. nr. 169/16.10.2019 privind aprobarea cuantumului
burselor școlare și a numărului acestora ce se pot acorda elevilor din unitățile de învățământ
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preuniversitar de stat de pe raza U. A. T. Orașul Pucioasa, pentru anul școlar 2019 - 2020 și este aprobat
cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea PLANULUI
URBANISTIC DE DETALIU (P. U. D.) - CONSTRUIRE LOCUNIȚĂ S+P+M în orașul Pucioasa,
cartier Pucioasa - Sat, jud. Dâmbovița. ”

Domnul ing. Hosszu Mihail - arhitect șef dă explicațiile necesare. Spune că este vorba despre un
amplasament în Pucioasa - Sat.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Trifu Marius Robertino - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea PLANULUI URBANISTIC DE DETALIU (P. U. D.) - CONSTRUIRE
LOCUNIȚĂ S+P+M în orașul Pucioasa, cartier Pucioasa - Sat, jud. Dâmbovița și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor
pentru funcționarii publici, pentru funcționarii publici care ocupă funcții specifice și personal contractual
din cadrul familiei ocupaționale „ Administrație ” din aparatul propriu al primarului orașului Pucioasa (și
servicii publice), după aplicarea prevederilor Legii nr. 153/2017 începând cu data de 01.01.2020. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna Năstase Ionelia Lucia dă explicațiile necesare. Spune că, doar 2 coeficienți se modifică,
așa cum rezultă din referat. În rest rămân aceeași coeficienți, numai că s-a mărit salariul minim pe
economie.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Trifu Marius Robertino - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind stabilirea salariilor pentru funcționarii publici, pentru funcționarii publici care ocupă
funcții specifice și personal contractual din cadrul familiei ocupaționale „ Administrație ” din aparatul
propriu al primarului orașului Pucioasa (și servicii publice), după aplicarea prevederilor Legii nr.
153/2017 începând cu data de 01.01.2020 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind repartizarea a opt
locuințe construite din fondurile ANL, conform Anexei nr. 1. ”

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că, sunt în ordinea de pe listă.
Alte discuții nu mai sunt
Domnul consilier Trifu Marius Robertino - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind repartizarea a opt locuințe construite din fondurile ANL, conform Anexei nr. 1 și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinei de
prioritate a cererilor de locuințe din fondul locativ de stat pentru anul 2020. ”

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Trifu Marius Robertino - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea ordinei de prioritate a cererilor de locuințe din fondul locativ de stat pentru
anul 2020 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii
contractelor de închiriere pentru trei locuințe din fondul locativ de stat, situate în Pucioasa, str. Fl.
Popescu, bl. Omnia, conform Anexei nr. 1. ”

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian - precizează că acest proiect de hotărâre nu are avizul
de legalitate al secretarului.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că nu a avizat de legalitate proiectul de
hotărâre și nu va aviza nici hotărârea, pentru că le aprciază ca nelegale, deoarece nu respectă ordinea de
prioritate stabilită la pct. 8 al ordinii de zi. E adevărat însă că locuințele a căror repartizare se propune
astăzi sunt ocupate abuziv de cei cărora li se propune să le facă contract.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Trifu Marius Robertino - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea încheierii contractelor de închiriere pentru trei locuințe din fondul locativ de
stat, situate în Pucioasa, str. Fl. Popescu, bl. Omnia, conform Anexei nr. 1 și este aprobat cu unanimitate
de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 10 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind actualizarea chiriei și
redevenței cu rata inflației și indicele de creștere a prețurilor de consum de 4,04% Total IPC, începând cu
data de 01.01.2020. ”

Domnul ing. Hosszu Mihail - arhitect șef spune că toate contractele de închiriere și concesiune
conțin clauze potrivit cărora chiria și redevența se actualizează anual cu indicele de creștere a prețurilor
de consum.

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Trifu Marius Robertino - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind actualizarea chiriei și redevenței cu rata inflației și indicele de creștere a prețurilor de
consum de 4,04% Total IPC, începând cu data de 01.01.2020 și este aprobat cu unanimitate de voturi în
forma prezentată.

Se trece la punctul 11 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Trifu Marius Robertino - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic
auxiliar și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 12 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind acordarea cu titlu
gratuit a dreptului de servitute, în vederea folosirii ca și cale de acces la proprietate, de către numiții
Matei Cristian proprietar al imobilului cu nr. cadastral 3044, Manole Vasilica proprietar al imobilului cu
nr. cadastral 254/1/1 și Costaiche Valentin proprietar al imobilului cu nr. cadastral 74336, asupra
terenului în suprafață de 44 mp, situat în orașul Pucioasa, Aleea Ardealului, lângă parcarea taxi, teren ce
aparține domeniului privat al U. A. T. Orașul Pucioasa, înscris în cartea funciară la nr. 74440 cu nr.
cadastral 74440. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail - arhitect șef spune că este vorba de cetățeni care și-au construit aici la
piață, la parcare care deși intră pe trotuarul din fața casei lor, nu au în acte cale de acces și nu-și pot
intabula imobilele .

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Trifu Marius Robertino - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind acordarea cu titlu gratuit a dreptului de servitute, în vederea folosirii ca și cale de acces
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la proprietate, de către numiții Matei Cristian proprietar al imobilului cu nr. cadastral 3044, Manole
Vasilica proprietar al imobilului cu nr. cadastral 254/1/1 și Costaiche Valentin proprietar al imobilului cu
nr. cadastral 74336, asupra terenului în suprafață de 44 mp, situat în orașul Pucioasa, Aleea Ardealului,
lângă parcarea taxi, teren ce aparține domeniului privat al U. A. T. Orașul Pucioasa, înscris în cartea
funciară la nr. 74440 cu nr. cadastral 74440 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 13 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind actualizarea valorii
necesare implementării proiectului: „ Modernizare drumuri de interes local în zona centrală, Șerbănești-
Bela și Miculești-Diaconești din orașul Pucioasa, județul Dâmbovița ” - finanțare obținută prin Programul
național de dezvoltare locală. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comsiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna Mihaela Nicolae - consilier primar dă exxplicațiile necesare.
Spune că se propune actualizarea valorii contractului de finanțare nr. 3 379/27.11.2017 având ca

obiect „Modernizare drumuri de interes local în zona centrală, Șerbănești-Bela și Miculești-Diaconești din
orașul Pucioasa, județul Dâmbovița ”, respectiv suma de 8.671.057,00 lei inclusiv TVA (sumă aprobată
prin contractul de finanțare) devine 6.422.840,85 lei inclusiv TVA, după încheierea contractelor de
finanțare

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Trifu Marius Robertino - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind actualizarea valorii necesare implementării proiectului: „ Modernizare drumuri de
interes local în zona centrală, Șerbănești-Bela și Miculești-Diaconești din orașul Pucioasa, județul
Dâmbovița ” - finanțare obținută prin Programul național de dezvoltare locală și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 14 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea propunerii
schimbării destinației unor imobile construcții și teren incluse în domeniul public al Unității
Administrativ - Teritoriale Orașul Pucioasa conform anexei nr. 4 la Hotărârea Guvernului nr. 1 350/2001,
poz. nr. 304, precum și aprobarea propunerii privind trecerea din domeniul public al Unității
Administrativ - Teritoriale Orașul Pucioasa în domeniul public al județului Dâmbovița a imobilelor
construcții și teren în suprafață de 2 814 mp., situate în orașul Pucioasa, str. Independenței, nr. 25, jud.
Dâmbovița. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comsiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Popa Constantin Tiberiu președintele comisiei juridice prezintă avizul comsiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ivașcu Dragoș Ion președintele comisiei sociale prezintă avizul comsiei sociale
și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că este vorba de fosta Grădiniță nr. 3 din str.
Independenței, nr. 25, imobil în care acesta nu mai funcționează din 2003 - 2004. Atunci nu s-a solicitat
aviz de la Ministerul Învățământului pentru schimbarea destinației și nici pentru trecerea din domeniul
public al U. A. T. Orașul Pucioasa în domeniul public al județului.

Încercăm acum să obținem aceste avize, în caz contrar, vor trebui revocate toate hotărârile și luat
de la început.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Trifu Marius Robertino - președinte de ședință, supune la vot proiectul de

hotărâre privind aprobarea propunerii schimbării destinației unor imobile construcții și teren incluse în
domeniul public al Unității Administrativ - Teritoriale Orașul Pucioasa conform anexei nr. 4 la Hotărârea
Guvernului nr. 1 350/2001, poz. nr. 304, precum și aprobarea propunerii privind trcertea din domeniul
public al Unității Administrativ - Teritoriale Orașul Pucioasa în domeniul public al județului Dâmbovița a
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imobilelor construcții și teren în suprafață de 2 814 mp., situate în orașul Pucioasa, str. Independenței, nr.
25, jud. Dâmbovița și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Drept pentru care am încheiat prezentul proces – verbal.

Președinte de ședință,
TRIFU MARIUS ROBERTINO

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul general al oraşului Pucioasa


